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درســـت در هفته هـــای پایانـــی لیـــگ برتـــر 
بیســـت و ســـوم موضوع فســـاد مالی باشگاه 
ایـــن  ح شـــد و در  مـــس رفســـنجان مطـــر
خصوص اشـــخاصی مورد اتهام قـــرار گرفتند 

و بازداشـــت شـــدند.
 در حـــال حاضـــر مبـــارزه با فســـاد در فوتبال 
یکـــی از اولویت هـــای قوه قضائیه محســـوب 
می شـــود و هر روز اخبار جدیدی در خصوص 
بازداشـــت یکی از ارکان فدراسیون فوتبال به 

گوش می رســـد.
 در ایـــن بین مهدی تاج، رئیس فدراســـیون 
رئیـــس  بـــه  نامـــه ای  در  وز  دیـــر فوتبـــال 
دادگســـتری اســـتان کرمان درخواســـت کرد 
که مـــوارد مربـــوط بـــه اتفاقـــات رخ داده در 
پرونـــده مس رفســـنجان به اطـــاع این نهاد 
برســـد. تاج در ایـــن نامه خواهان آن شـــده 
اســـت که مـــوارد مربوط بـــه فســـاد رخ داده 
در پرونـــده مـــس رفســـنجان دربـــاره تعداد 
خ داده و  مســـابقات، چگونگـــی اتفاقـــات ر

نحـــوه تبانـــی به صورت مشـــخص بـــه اطاع 
فدراسیون برســـد. گفته می شـــود علت این 
موضـــوع، بررســـی تعـــداد امتیازات کســـب 
شده توســـط مس رفسنجان اســـت تا بدین 
ترتیب فدراســـیون با آگاهی بیشـــتری ماجرا 
را پیگیـــری کند. از جمله مـــواردی که مطرح 
شـــده، احتمال ســـقوط مس رفســـنجان به 

دســـته پایین تر اســـت و در صورتـــی که برای 
رکن قضایی فدراســـیون ایـــن موضوع اثبات 
شـــود ممکن اســـت مس به دســـته پایین تر 

ســـقوط کند. 
در ایـــن بین این ســـؤال پیش می آیـــد که در 
صورت ســـقوط مـــس رفســـنجان به دســـته 
پایین تـــر، چـــه تیمـــی بـــه جمـــع تیم هـــای 

لیگ برتری اضافه خواهد شـــد؟ این ســـؤالی 
اســـت کـــه »ایـــران ورزشـــی« در گفت و گـــو 
بـــا محمدرضـــا کشـــوری فـــر مطـــرح کـــرد و 
سرپرســـت ســـازمان لیـــگ پیرامـــون ایـــن 
موضـــوع می گویـــد: »بایـــد در ایـــن خصوص 
به اساسنامه فدراســـیون فوتبال رجوع کنیم 
امـــا فکر می کنـــم که یکـــی از 2 تیم ســـقوط 
کـــرده به لیـــگ یک به لیـــگ برتـــر بازخواهد 

» . گشت
طبـــق این ادعـــا یکی از دو باشـــگاه ســـقوط 
کـــرده پیـــکان و صنعت نفت آبـــادان به لیگ 
برتر باز خواهد گشـــت. برهمین اساس یکی 
از مســـئولان پیکان که نخواست نامش فاش 
شـــود، می گوید: »باشگاه پیکان در هفته های 
پایانی لیـــگ برتر مدارکی در خصوص فســـاد 
و تبانی باشـــگاه مـــس رفســـنجان در اختیار 
مســـئولان قـــرار داد و فدراســـیون فوتبـــال، 
نهادهـــای امنیتـــی و ســـایر مســـئولان هـــم 
ســـیگنال هایی در خصوص بازگشـــت پیکان 
به لیـــگ برتر ارســـال کردند و بر این اســـاس 
می تـــوان بـــا قاطعیـــت گفـــت که پیـــکان در 

لیـــگ برتـــر می ماند.«
ادامـــه  گونـــه  ایـــن  را  صحبت هایـــش  او   
می دهـــد: »البتـــه ممکـــن اســـت در جدول 
تغییراتـــی ایجـــاد شـــود و برخـــی از تیم ها به 

لیـــگ پایین تـــر ســـقوط کننـــد.«

ســـایت معتبـــر ترانســـفرمارکت کـــه کار 
ارزش گـــذاری بازیکنـــان فوتبـــال را انجام 
می دهـــد، طـــی  روزهـــای اخیر و بـــا اتمام 
اکثـــر لیگ هـــای فوتبـــال جهـــان آخرین 
آپدیـــت ارزش هـــای بازیکنـــان تیم هـــای 
سرتاســـر جهـــان را منتشـــر کرده  اســـت .
زبـــک  ا وینگـــر  ونـــوف،  اور اوســـتون   
پرســـپولیس بـــا افزایـــش ۱۵۰ درصـــدی 
ارزش خـــود در این ســـایت معتبر مواجه 
شـــده و حـــالا جلوی اســـمش عـــدد 2.۵ 
میلیـــون یـــورو را می بینـــد؛ اما بســـیاری 
از بازیکنـــان دیگـــر لیـــگ برتر نیـــز دچار 
تغییرات ارزش شـــده اند که از مهم ترین 
آنها می تـــوان به افـــت ارزش چشـــمگیر 
رضا اســـدی از ۱.۵ بـــه ۱.2 میلیـــون یورو 
و رشـــد قابـــل توجـــه و ۴۰۰ هـــزار یورویی 
ابوالفضـــل جالـــی و شـــهریار مغانلو که 

ارزش آنهـــا را بـــه ترتیـــب به 
۷۵۰ هـــزار یـــورو و ۱.۳ میلیـــون 

یورو می رساند، اشـــاره داشت. سعید 
ســـحرخیزان یکی از پدیده های لیگ 
بیست و ســـوم نیز با رشـــد ۳۰۰ هزار 
یورویـــی، ارزش خود را بـــه ۸۵۰ هزار 

یورو رســـانده  اســـت.
 لیـــگ ایـــران دارای ۱۰ بازیکـــن بـــا 
ارزش بـــالای یـــک میلیـــون یـــورو 
اســـت کـــه اوســـتون اورونـــوف، 
کنعانـــی زادگان،  محمدحســـین 
یـــن  لد ل ا جا  ، لـــوز آ و  رد یـــکا ر
ماشـــاریپوف، مهـــرداد محمدی، 

مهـــدی ترابـــی، شـــهریار مغانلـــو، 
رضا اســـدی، کوین یامـــگا و علیرضا 

بیرانوند به ترتیب در لیســـت این 
بازیکنـــان قـــرار دارند.
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جایگاهبانوانبایدتجهیزشود
یکـــی از ابهامـــات موجـــود در خصوص زمـــان برگزاری 
فصـــل آینـــده لیگ برتـــر اســـت که بـــا شـــرایط کنونی 
لیگ آینـــده در چه زمانی و چگونه برگزار خواهد شـــد. 
محمدرضـــا کشـــوری فـــرد در ایـــن خصـــوص می گوید: 
»بحث شـــروع مســـابقات الزاماتـــی دارد که باشـــگاه ها 
بایـــد آنهـــا را رعایـــت کننـــد. در واقـــع موضـــوع آغـــاز 
مســـابقات لیگ برتـــر به رعایـــت این الزامات بســـتگی 
دارد و در روزهـــای آینـــده ایـــن الزامات به باشـــگاه های 

لیـــگ برتـــری اباغ خواهد شـــد.«
سرپرســـت ســـازمان لیگ در خصوص اینکـــه الزامات 
ســـازمان لیـــگ چیســـت؟ بیـــان می کند: »مســـابقات 
فصـــل آینـــده لیـــگ برتـــر باید بـــا حضـــور کمـــک داور 
ویدیویی برگزار شـــود و کیومرث هاشـــمی، وزیر ورزش 
تأکید زیـــادی بر این خصـــوص دارد. به ایـــن دلیل باید 
باشگاه ها ورزشـــگاه های خود را به VAR تجهیز کنند.«
او در پاســـخ بـــه این ســـؤال کـــه آیـــا فصل آینـــده تمام 
ورزشـــگاه ها میزبان هواداران خانم در تمام مســـابقات 
خواهنـــد بـــود؟ می افزایـــد: »ایـــن موضوع بســـتگی به 
تصمیم شـــورای تأمین دارد و این شورا پیش از برگزاری 
مســـابقات باید برای حضور خانم هـــا تصمیم گیری کند 
امـــا بـــرای ورود خانم ها باید ورزشـــگاه ها تجهیز شـــوند 
یعنی عـــاوه بر تجهیز ورزشـــگاه ها بـــه VAR باید محل 
ورود و خـــروج بانـــوان، آبخوری و ســـایر مـــوارد در تمام 
ورزشـــگاه ها مجزا شـــود تـــا بتوانیـــم پذیرای هـــواداران 

خانم در اســـتادیوم های سراســـر کشـــور باشیم.«

خبر

رونماییازیکورزشگاهجدید
ایران ومجهزدر

شـــرکت ملـــی صنایـــع مـــس ایـــران در گزارشـــی 
پیرامـــون پروژه هـــای در دســـت افتتـــاح خـــود، از 
تکمیـــل و راه انـــدازی ورزشـــگاه اختصاصـــی مـــس 
کرمان تا ماه آینده خبر داد. در گزارشـــی که بر روی 
سایت شـــرکت ملی صنایع مس منتشر شد، آمده 
اســـت: »دو کان پـــروژه اســـتادیوم  شـــهدای مس 
رفســـنجان و ورزشـــگاه ۳۰ هزار نفری شهید آیت الله 
رئیســـی کرمان که دارای اســـتاندارد مجموعه های 
ورزشی بین المللی اســـت، درحال حاضر به ترتیب 
9۷ و 9۵ درصد پیشـــرفت فیزیکی دارند و با افتتاح 
آنهـــا تا حـــدود یک ماه آینده، زیرســـاخت ورزشـــی 
مناســـبی بـــرای اســـتفاده جوانـــان بومـــی منطقه 
فراهـــم خواهد شـــد.« بدین ترتیب، باشـــگاه مس 
رفســـنجان دوبـــاره می توانـــد در اســـتادیوم جدید 
و اختصاصـــی خـــود در ســـال آینـــده لیـــگ برتر )در 
صـــورت عـــدم ســـقوط( میزبانـــی کنـــد. همچنین 
باشـــگاه مس کرمان نیز در اســـتادیوم تازه تأسیس 
شـــهید آیت الله رئیســـی در لیگ دســـته اول مقابل 

حریفـــان قـــرار می گیرد.

داورمعروفبهدادستانی احضار
حقیقتندارد

در روزهای گذشـــته شـــایعاتی پیرامون احضـــار افراد 
مختلف به کمیته اخاق و دادســـتانی وجود داشـــته 
کـــه بســـیاری از آنهـــا در حد شـــایعه بـــوده و واقعیت 
نـــدارد. یکی از ایـــن مـــوارد احضـــار امیرعرب براقی و 
فرهـــاد مروجـــی، داوران بین المللـــی فوتبـــال ایران 
اســـت. در ایـــن خصوص اعام شـــد که ایـــن دو داور 
کـــه قضاوت تیم های پرســـپولیس و مس رفســـنجان 
را برعهـــده داشـــتند به دادســـتانی احضار شـــدند که 
ایـــن دو در گفت وگویـــی کوتاه با »ایران ورزشـــی« این 

موضـــوع را رد کردند.

پسازغیبتدرجلسهکمیتهاخلاق

جوادخیابانی:ترسیندارم
نامهبدهند

در روزهای گذشته کمیته اخاق فدراسیون فوتبال 
طی اطاعیه ای که روی ســـایت فدراســـیون فوتبال 
منتشـــر شـــد، اعام کـــرد که جـــواد خیابانـــی باید 
در ایـــن کمیته حضـــور یافته و پیرامـــون اظهاراتش 
اخـــاق  کمیتـــه  اطاعیـــه  در  باشـــد.  پاســـخگو 
فدراســـیون فوتبـــال عنوان شـــده بود کـــه خیابانی 
باید اســـناد و مدارک مربوط بـــه اظهاراتش مبنی بر 
عدم ورود عامدانه وی ای آر به ایران و تأثیرگذاری در 
نتایج را ارائه بدهد، اما این مجری امروز در جلســـه 

ایـــن کمیته حضور پیـــدا نکرد.
جواد خیابانی پس از اینکه در جلســـه کمیته اخاق 
فدراســـیون فوتبال حاضـــر نشـــد، در گفت و گویی 
کوتـــاه عنوان کرد: »اگـــر من را رســـماً دعوت کنند، 
تمـــاس بگیرنـــد یـــا دعوت نامـــه بدهند، حتمـــاً در 
کمیتـــه اخـــاق حضـــور پیـــدا می کنـــم و واهمه ای 
نـــدارم و صحبت هایـــم را انجـــام خواهم داد. شـــما 
توجه داشـــته باشـــید که من فقط درباره یک تخلف 

حرف زدم. 
الان فضـــای فوتبال ایـــران متأثر از آن اســـت و پیدا 
کردن اســـناد و مدارک برعهده دیگر نهادها اســـت. 
مـــن فقط وظیفـــه دارم موردی کـــه در فوتبال دیدم 
را اطـــاع بدهـــم تـــا نهادهـــای مربوطـــه در خـــود 
فدراســـیون یـــا بیرون از آن نســـبت به این مســـأله 

عملیـــات لازم را انجـــام بدهند.«

ستارهتیمملیقرقیزستان
بهلیگفوتسالایرانمیآید

بـــکا آخماتالیـــف دروازه بـــان تیـــم ملـــی فوتســـال 
قرقیزســـتان بـــا مدیـــران تیـــم فـــولاد هرمـــزگان بـــه 
توافق رســـیده و بزودی قراردادش با این تیم رســـمی 

می شـــود.
 این گلـــر در جام ملت های فوتســـال آســـیا، عملکرد 
بســـیار خوبی داشت و توانســـت نگاه تیم های ایرانی 

را به خـــود جلب کند.
 فـــولاد هرمـــزگان هفته گذشـــته موفق شـــد قهرمان 

لیگ یک فوتســـال کشـــور شود.

انتظارتجمعکنندگان اشدمجازاتدر
مقابلهیأتفوتبالتهران

صبح دیـــروز بازیکنـــان و مربیان یک تیـــم تهرانی 
اقـــدام به تجمع اعتراضی مقابل ســـاختمان هیأت 
فوتبال اســـتان تهران کردند و عـــاوه بر برهم زدن 
آرامش ســـاکنین و نظـــم منطقه، شـــعارهایی علیه 
مســـئولان هیأت فوتبال اســـتان تهران ســـر دادند.

ایـــن اقدام غیرقانونی و عجیب درحالی انجام شـــد 
که برخی افـــراد که درفضای مجـــازی فعالیت دارند 
همـــراه با مســـئولان تیم معتـــرض در صحنه حاضر 
شـــده و اقـــدام به گرفتـــن فیلم و عکـــس از وقایع 
کردند تـــا به نوعی با انتشـــار آن در فضـــای مجازی 
هیـــأت فوتبال اســـتان تهران را بابـــت صدور حکم 

صریـــح انضباطی اخیر تحت فشـــار قـــرار دهند.
در همیـــن راســـتا هیـــأت فوتبـــال بیانیـــه ای صادر 
کرد: »کمیته انضباطی هیأت فوتبال اســـتان تهران 
برحســـب وظایـــف قانونـــی خـــود اقدام بـــه صدور 
حکم موقـــت درباره دو بـــازی کرد کـــه حکم صادره 
پـــس از بررســـی های دقیق و کارشناســـی از ســـوی 
رئیـــس کمیتـــه انضباطـــی و تأیید ریاســـت محترم 
هیأت فوتبال اســـتان تهران روی خروجی ســـایت 
رســـمی هیأت فوتبال اســـتان تهران قـــرار گرفت.«

جوایزتیمهایاولتاسوملیگبرترچقدراست

قنبرزاده:پاداشهابراساسفرمولمشخص،پرداختمیشود
پیـــش از آغـــاز بیست وســـومین دوره 
مســـابقات لیگ برتر فوتبال، مسئولان 
ســـازمان لیـــگ وعـــده دادنـــد کـــه به 
تیم های اول تا ســـوم پاداش خواهند 

داد.
رضـــا  کـــه  ســـت  ا لـــی  رحا د یـــن  ا  
ســـازمان  سرپرســـت   کشـــوری فرد، 
لیـــگ در ابتـــدای فصـــل و در زمـــان 
قرعه کشـــی مســـابقات اعـــام کرد که 
در لیـــگ بیست وســـوم بـــه تیم هـــای 
اول تـــا ســـوم جایـــزه نقـــدی پرداخت 
خواهد شـــد. او همچنین بیـــان کرد: 
»بـــه فینالیســـت های جـــام حذفـــی 

هـــم پـــاداش می دهیـــم. عـــدد جوایز 
هم مشـــخص شـــده که بزودی اعام 

» . می کنیـــم
این مســـئول ســـازمان لیـــگ درحالی 
ایـــن ادعـــا را مطـــرح کـــرد کـــه پیش 
از ایـــن مبلـــغ پرداختـــی بـــه تیم هـــا 
مشـــخص نشـــده بـــود و هم اکنـــون 
هـــم با وجود گذشـــت حـــدود 2 هفته 
از پایـــان مســـابقات لیـــگ برتـــر مبلغ 
پـــاداش بـــه تیم ها مشـــخص نشـــده 
اســـت.  در این بین منصـــور قنبرزاده، 
نایب رئیـــس دوم فدراســـیون فوتبال 
»ایـــران  بـــا  در گفت و گویـــی کوتـــاه 

ورزشـــی« در خصـــوص ایـــن موضـــوع 
می گویـــد: »نمـــی دانم مبلـــغ پاداش 
چقدر اســـت و چـــه زمانی ایـــن مبلغ 
پرداخـــت می شـــود امـــا این پـــاداش 
پس از محاســـبات مالی سازمان لیگ 
براســـاس فرمـــول مشـــخص پرداخت 

خواهد شـــد.« 
بانعلـــی  قر کـــه  ینجاســـت  ا لـــب  جا
الماس خالـــه، رئیـــس هیـــأت فوتبال 
اســـتان گیان که عضو ســـازمان لیگ 
محســـوب می شـــود، در گفت و گویـــی 
بیـــان  ورزشـــی«  »ایـــران  بـــا  کوتـــاه 
می کنـــد: »بـــه هیـــچ وجـــه در جریان 

پرداخت پـــاداش به تیم ها نیســـتم.«

ایـــن درحالی اســـت که در ســـال های 
گذشـــته پاداش تیم قهرمـــان از محل 
درآمد باشـــگاه ها پرداخت می شد، به 
این صورت که ۵۰ درصـــد این درآمدها 
بـــه طور مســـاوی بین همه باشـــگاه ها 
تقســـیم و ۵۰ درصـــد دیگـــر بســـته به 
رتبه  تیم هـــا به آنها پرداخت می شـــد. 
محـــل درآمـــد باشـــگاه ها هـــم، حـــق 
پخش تلویزیونـــی و درآمدهای حاصل 

از تبلیغات محیطی اســـت.
 البتـــه مقایســـه پرداخـــت پـــاداش به 

تیم هـــای لیـــگ برتـــر انگلیـــس بـــا 
لیگ ایـــران به هیـــچ وجه صحیح 

نیســـت اما امســـال در لیگ این 
کشـــور بـــه قهرمـــان ۴۸ میلیون 

 ) و یـــور ن  میلیـــو  ۵ ۷ ( پونـــد 
بـــه  و تیم هـــای دوم و ســـوم 

پونـــد  میلیـــون   ۴۵ ترتیـــب 
 ۴۳ و  یـــورو(  میلیـــون   ۵2 (
میلیـــون پونـــد )۵۰ میلیـــون 
یـــورو( پرداخت می شـــود که 
این رقـــم می تواند تـــا حدود 
را  باشـــگاه ها  نیـــاز  زیـــادی 

کند. برطـــرف 

فوتبال واکنشدادرسبهفساددر

فوتبالیهابهپشتخودخنجرمیزنند

مهـــدی دادرس، عضو کمیته اســـتیناف فدراســـیون 
فوتبـــال درمـــورد پرونـــده فســـاد در باشـــگاه مـــس 
رفســـنجان اظهار داشـــت: »هرجا که قـــدرت و پول 
باشـــد، فســـاد هم وجود دارد. البته باید یک موضوع 
را بگویـــم. این همه فســـاد در فوتبال مثـــل ماجرای 
چایـــی دبـــش وجـــود دارد. حتـــی می گوینـــد برخی 
فســـادها از ماجرای این شـــرکت هم بالاتر است اما 
همـــه آنها را رهـــا می کنند و بـــه فوتبـــال می پردازند. 

فوتبالی هـــا بـــه پشـــت خـــود خنجـــر می زننـــد . ما از 
تخلـــف حمایـــت نمی کنیـــم امـــا فکـــر می کنـــم در 
مجمـــوع 2۰۰ میلیارد تومان در شـــرکت مس تخلف 
شده اســـت.« او تأکید کرد: »عیب فوتبال این است 
که دچار آگراندیســـمان بزرگی شـــده و کوچک ترین 
حرکتـــی بـــزرگ نشـــان داده می شـــود. هنـــوز هیچ 
چیزی مشخص نشـــده، حکم می دهیم و می گوییم 
فانی را بکشـــید . به صراحت می گویـــم لعنت بر هر 
کســـی که خاف می کند زیـــرا آبروی اهالـــی فوتبال 
را می بـــرد. تخلفات جاهـــای دیگر را می پوشـــانند یا 
قطره چکانی اطاعات می دهند امـــا در مورد فوتبال 
مـــدام خبر منتشـــر می شـــود. شـــاید برخـــی آقایان 
تصور می کننـــد با صحبت درمورد فوتبال خودشـــان 
بزرگ می شـــوند و به چشـــم می آیند. گروهی را برای 
مقابله با فســـاد تشـــکیل داده و قصد دارنـــد خود را 
مطرح کننـــد. می دانیم برخی ازایـــن آقایان چه کاره 

هستند؟ خودشـــان هزار تا اشـــکال دارند.«

 گویـــا روایت های عجیب و غریـــب این روزهای 
فوتبال ایران تمامی نـــدارد، پس از جنجال های 
بـــه وجود آمده درباره پرونده مس رفســـنجان و 
دستگیری  ســـریالی مدیران و برخی چهره های 
رســـانه ای حـــالا گفتـــه می شـــود مدیـــران یک 
باشـــگاه سرشـــناس لیگ برتری پس از بررسی 
اســـناد و مدارک مالی خود متوجـــه یک فاجعه 
بـــزرگ مالی شـــدند که در نوع خـــود منحصر به 
فرد به حســـاب می آیـــد و در صورتی که جزئیات 
این تخلفات به صورت رســـمی به دســـتگاه های 
نظارتـــی و مراجع ذی ربـــط گزارش شـــود قطعاً 
شـــاهد احضار و برخـــورد قانونی بـــا چهره های 
دانه درشـــت فوتبال ایـــران در هفته های پیش 

رو خواهیم بود.
 گفته می شـــود مدیران ارشـــد یک باشگاه لیگ 
برتـــری بـــه بهانـــه پایان فصل بیســـت و ســـوم 
تصمیم به بررســـی اســـناد، گزارش های مالی و 
بازخوانـــی قراردادهای فصل قبـــل گرفتند تا در 
آســـتانه فصل نقـــل و انتقالات بـــا آمادگی کامل 

مشـــغول مذاکره بـــا بازیکنان جدیـــد و قدیمی 
خود شـــوند. به ظاهر اســـناد و مدارک باشـــگاه 
مذکور نشـــان می دهـــد این باشـــگاه هیچ گونه 
بدهی معوقـــه ای به افراد طرف قـــرارداد ندارد و 
با همه تسویه حساب شـــده اما وقتی بازیکنان 
فصـــل قبل به ماقـــات مدیران می آینـــد اتفاق 

عجیبـــی رخ می دهد.
 گفتـــه می شـــود بازیکنـــان ایـــن باشـــگاه لیگ 
برتـــری در روند مذاکرات خود به مدیران ارشـــد 
اعام می کنند همچنان از باشـــگاه طلبکارند و 
موضوع تســـویه حســـاب با آنها صحـــت ندارد. 
بازیکنان بـــرای تأییـــد ادعای خـــود متمم های 
قـــرارداد فصول قبل خـــود را ارائـــه می کنند که 
این اســـناد نشـــان می دهد مدیـــران قبلی این 
باشـــگاه بدون در نظـــر گرفتن مفـــاد قانونی به 
راحتـــی قانـــون را دور زدند تا بتواننـــد بازیکنان 

مورد نظـــر خود را حفـــظ کنند.
غ از اینکه باشـــگاه مذکور مجـــوز لازم برای   فـــار
هزینه کـــرد چنین بودجه ای را نداشـــته اســـت 
اما مدیران اســـبق با بی توجهـــی کامل به مفاد 
قانونـــی و آیین نامه هـــای مصـــوب فدراســـیون 
فوتبـــال قوانین نقـــل و انتقالاتـــی را دور زدند تا 
همـــه چیـــز بـــاب میل شـــان پیـــش رود تا یک 
بحـــران بـــزرگ مالی بـــرای این باشـــگاه بر جای 

. ند بما
 شـــاید باورپذیـــر نباشـــد امـــا مدیـــران ســـابق 

اتفاقاتعجیبوغریبفوتبالایرانتمامیندارد

باشگاه سرشناس لیگ برتری قربانی سونامی مالی

قـــرارداد 2 و ۳ ســـاله بازیکنـــان را تبدیـــل 
به قـــرارداد یکســـاله کردنـــد و بـــا تغییر رقم 
قـــرارداد ایـــن بازیکنـــان هزینه ای ســـنگین 
را بـــرای ایـــن باشـــگاه بـــه وجـــود آورنـــد، از 
طرفی گفته می شـــود قرارداد بازیکنی که دو 

 میلیارد تومان بوده به شـــکل ناباورانه ای به 
۸ میلیارد تومان تبدیل شـــده تـــا قراردادها 

به شـــکل عجیبی افزایـــش یابد.
 حالا باید دیـــد مدیران این باشـــگاه فاجعه 
مالـــی جدیـــد را با چه تدبیری پشـــت ســـر 

خواهند گذاشـــت و آیا این تخلفات آشـــکار 
را برای پیگیری بیشـــتر بـــه نهادهای نظارتی 
گـــزارش خواهند کرد یـــا اینکه قصـــد دارند 
بـــا تحقیقات بیشـــتر پـــس از کامل شـــدن 

مســـتندات این ماجرا را رســـانه ای کنند.

گزارشیک

جوادحسینی
خبر نگار

گفته گفته 
می شود می شود 
قرارداد قرارداد 

بازیکنی که بازیکنی که 
دو میلیارد دو میلیارد 

تومان بوده تومان بوده 
به شکل به شکل 

ناباورانه ای ناباورانه ای 
به به 88 میلیارد  میلیارد 

تومان تبدیل تومان تبدیل 
شده تا شده تا 

قراردادها قراردادها 
به شکل به شکل 
عجیبی عجیبی 

افزایش یابدافزایش یابد

سوژه

محمدمحمدیسدهی
خبرنگار


